
ZAPISNIK SVETA STARŠEV, KATEREGA  

3. SEJA JE POTEKALA  

V SREDO, 7 6.2023 

 

DNEVNI RED: 

 

Ad1: pozdrav in pregled prisotnosti in sklepčnosti 

Ugotovljeno je, da je Svet staršev sklepčen. S soglasjem prisotnih se seja snemala namen zapisnika. 

IME IN PRIIMEK PREDSTAVNIKA 

Jurij Sluga NE 

Rok Jenko DA 

Nejc Grošelj NE 

Taja Košica NE 

Irena Vozel DA 

Maja Jenko DA 

Tina Drobnič DA 

Maja Železnik DA 

Anja Rakar NE 

Hafner Simona DA 

Dejan Gojić DA 

Nina Juratovec DA 

Andrej Koritnik NE 

Mateja Rozman DA 

Miroslava Mekše DA 

Maja Blatnik NE 

 



 

Ad2: Pregled zapisnika 2. seje 

Pri pregledu zapisnika je bil sprejet  

SKLEP 1: Poslovnik dela Sveta staršev v Vrtcu Hrastnik se spremeni v 4. členu. Predstavnik 
staršev se izvoli na prvem roditeljskem sestanku, istočasno se izvoli njegov namestnik. 

Vprašanje je bilo angleščina, ki poteka ob 14.30 – tisti, ki imajo težave, da so vključeni v kratki 
program, težje sodelujejo v tečaju, ker vmes nimamo prevoza sem in tja. Je pa vključenost v 
angleščino pod pričakovanju glede na izkazan visoki interes staršev po izvajanju angleščine. 

Ponovno se pogovorimo o težavah glede zdravja otroka. 

Dovozne poti in pločnika ob Dolinci še nismo uredili, saj to ni naša prisotnost. Ustrezne službe so bile 
o tem obveščene. 

SKLEP 2: Zapisnik 2. seje Sveta staršev se potrdi soglasno. 

Ad3: Kratko poročilo o dogajanju v šolskem letu 2022_23. 

V tem letu kot nadstandardno storitev nismo izvedli plavanja, ker se je bazen zaprl, o čemer smo bili 
obveščeni šele v mesecu maju in s strani vrtca nismo mogli iskati novih terminov, saj je plavanje 
vezano tudi na ureditev prevoza ter plavalne šole in hkrati so bili naši otroci v maju v vrtcu v naravi. 

Pogovorili smo se o cenah prevoza – s 1.6.2023 je za otroke do 6. leta brezplačen prevoz. Odločitve za 
izlete glede prevozov ste sprejeli starši s skupnim dogovorom na roditeljskih sestankih (možnost 
najema prevoza, možnost koriščenja javnega prevoza). 

Vrtec v naravi je bil letos ceneje zato, ker bomo zaposlene plačali iz projekta Erasmus+ - v naslednjem 
šol. letu bo cena zaposlenega vključena v ceno vrtca v naravi (cena vrtca v naravi zajema oskrbnino, 
hrano, prevoz, stroške spremljevalcev). 

Pregledali smo projekte na nivoju vrtca. 

Pregledali smo sodelovanje vrtca z lokalnim okoljem in širše. 

Za naslednje šolsko leto glede vsebin ostajajo podobne vsebine, nadstandardne dejavnosti potrdi 
Svet zavoda. 

SKLEP 3 je, da se Svetu zavoda predlaga sprejem naslednjih nadstandardnih dejavnosti: vrtec 
v naravi, zaključni izleti v 2. starostnem obdobju, predstave, plavanje, angleščina. 

Ad4: Pohvale in graje – ni jih v zvezki, tudi ne v nabiralnikih. Prihajajo pa graje oziroma pripombe na 
elektronski naslov ravnateljice. Ob tem starše še vedno velikokrat ravnateljica napoteni nazaj k 
strokovnim delavcem oddelka, saj se še vedno dogaja, da skušajo starši rešiti težavo z ravnateljico 
mimo strokovnih delavcev in vodje enote. 

Večina pripomb se nanaša na zdravje otrok –da kličemo starše za bolne otroke, ki pa po mnenju 
staršev niso bolni.  



Pripomb ni veliko, govorimo o do 2% staršev v celotnem šolskem letu. 

Zadnjo pripombo starša pa obravnavamo na željo strokovnih delavcev v skupini Medvedki, kjer je 
prišlo do te težave, da so strok. delavke poklicale starša, naj otroka prevzame, ker ni zdrav, starš pa je 
'ugovarjal' dejstvu, da otrok verjetno ni zbolel, ampak je le utrujen. Ker je šlo za več dogodkov v 
krajšem časovnem obdobju, je primer dobil dodatne razsežnosti (razpravljanje o strok. delavkah na 
FB profilu) in bo v ta namen sklican sestanek vseh staršev omenjenega oddelka. 

Hkrati je ravnateljica zaprosila za sodelovanje z direktorjem ZD Hrastnik o reševanju problematike 
zdravja otrok. Na odgovor direktorja še čakamo.  

Predsednik Sveta staršev prosi, če lahko po opravljenih srečanjih s starši in ZD Hrastnik pridobi 
povratno informacijo, kako nameravamo nastalo situacijo rešiti. 

Statistično je zelo težko reči, da v kateri igralnici zbolevajo bolj in v kateri manj, vidimo lahko le 
statistično prisotnost otrok v vrtcu (brez da poznamo vse vzroke izostanka). 

V Pravilih o varnosti otrok v Vrtcu Hrastnik imamo zapisano, da ob nenadnih nujnih stanjih kličemo 
urgenco. Hkrati pa imamo zapisano, da ob večkratnih dogodkih, ko starši ne prihajajo po otroka kljub 
naročilu strok, delavcev, se skliče interni tim, ki pripravi poročilo o dogajanju in ga posredujemo 
Centru za socialno delo. 

Pri nas s pediatrinjo komunicira organizatorica zdravstveno higienskega režima. Vedno se nanjo 
obrnemo v času, ko imamo povečan izpad otrok in iščemo vzroke, da bi lahko pravočasno obveščali 
tudi druge starše. Načeloma se pediatrinjo ne komuniciramo o dotičnih otrokih, saj gre za zaščito 
osebnih podatkov in tudi dejstvo, da mogoče lokalna pediatrinja ni otrokova pediatrinja. 

Ad5: Sklad vrtca 

Za naslednje šolsko leto so predvidene naslednje akcije: jesenski živ-žav, obveščanje preko položnic, 
zbiranje papirja in donacija dela dohodnine. 

Akcija zbiranja papirja bo že v juniju – od 19.6. bo 1 teden keson na Sončku. Zbirate lahko na vseh 
enotah in bomo potem s pomočjo hišnika prepeljali zbrani papir iz drugih enot na enoto Sonček. 
Starši želijo, da se o zbiranju papirja pogovorijo tudi v igralnicah  - zakaj je potrebno zbiranje papirja 
in čemu je to namenjeno. 

V igralnicah bodo po pretečenem EKO projektu dostopne tudi smernice in strategije za ekološko 
zavedanje zaposlenih in otrok. 

Starši predlagajo izmenjevalnico oblačil – težava je, ker starši oblačila le prinesejo, jih pa ne odnesejo. 
mogoče so lažje takšne akcije, ki imajo točen namen in točnega prejemnika, da se zbrana sredstva 
tudi neposredno oddajo. 

Ad6: Razno 

Rezervacije in izpisnice – obrazci so na voljo na spletni strani vrtca. Izpisnico je potrebno oddati do 
15. v mesecu, da velja od 1. v naslednjem mesecu. 



Rezervacije sprejemamo kadarkoli, izredno najkasneje 1 teden pred rezervacijo. So pa tudi izredni 
primeri, ki jih vedno rešujemo individualno. 

Soglasje občine je 16 oddelkov. Podano je bilo soglasje občine za poslovni čas v septembru 2023, ki je 
za vse enote 5.15 do 16.00. 

Spregovorili smo o objavah na socialnih omrežjih  glede dogajanja v vrtcu – tako 'sodelovanje'  z 
vrtcem ni korektno, odgovorno in odraslo.  

Na socialnih omrežjih se pojavljajo tudi fotografije otrok, ki ste jih dobili od strok. delavcev, vendar te 
niso namenjene objavi na zasebnih socialnih omrežjih. 

Starši predlagajo nadgradnjo web vrtca z e-asistentom, saj ga poznajo in je veliko bolj interaktiven 
kot oglasne deske. ravnateljica pove, da je težava tudi v podhranjenosti z IKT tehnologijo v vrtcu, ki se 
počasi izboljšuje na račun Erasmusovih projektov. Fotografije se zdaj delijo po skupinskih mejlih, 
vendar ni enako v vseh igralnicah. Ravnateljica zavzema stališče, da je fotografij manj in ne več. 

Starši prosijo tudi za večjo doslednost in enotnost pri obveščanju staršev – sploh elektronska 
sporočila, ki jih posredujem jaz kot ravnateljica vsem zaposlenim, da jih posredujete naprej staršem – 
nekateri kar prepošljejo dobljeno sporočilo, nekateri ga preoblikujejo. Nekateri pošljejo takoj, drugi 
čez nekaj časa – tukaj prosijo za enotnost. 

Kosilo za otroke v 1-2 je pri Slončkih ob 11.30, ostali oddelki 1-2 pa ob 11.45 – zato, da se veča razlika 
med obroki, ker drugače pojedo 3 obroke v 3 urah. Kosilo ob 11.30 za otroke 1. starostnega obdobja 
je tako že iz mandata prejšnje ravnateljice. Rutino v igralnici oblikujejo strok. delavci, ki poznajo 
otroke najbolje in se lahko prilagajajo njihovemu počutju, potrebi po počitku, spanju, umirjenih 
dejavnostih – rutina v oddelku 1-2 se šele oblikuje (ritem počitka, hranjenja, budnosti in dejavnosti), 
obroki pa so urejeni glede n sistem HACAP, zato je naloga strok. tima, da oblikuje ritem oddelka glede 
na individualne potrebe otrok in pravila, ki v vrtcu veljajo (npr. otrok lahko počiva po zajtrku, da zdrži 
do kosila; ponudijo se umirjene dejavnosti pred dop. malico npr., da lahko vsi otroci počivajo ipd.). 

Starše je zanimala energetska sanacija enote  Sonček – če se kaj pozna: energetska sanacija se pozna 
pri položnicah za ogrevanje, kar je zelo pozitivno. Podali smo tudi presojo požarne varnosti, cena 
požarno urejenega objekta bo šla tudi v dopolnjen proračun občine Hrastnik. 

Srečanje smo zaključili ob 19.00 

 

Zapisnik po snemalniku zapisala Mojca Perić 

 


